
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Komisja Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa, Komisja Wsi, 

Budownictwa i Ochrony Środowiska 

 

Protokół nr 20/2020 

20 Posiedzenie w dniu 21 października 2020 roku 

Obrady rozpoczęto 21 października 2020 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:45 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Radosław Chorążyczewski 

3. Mariusz Kozłowski 

4. Anna Mielniczyn 

5. Krzysztof Mytych 

6. Wojciech Nowicki 

7. Małgorzata Pasierbska 

8. Michał Pater 

9. Marcin Zając. 

Nieobecni: 

 

Dariusz Penkala. 

Posiedzeniu wspólnym Komisji Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa oraz 

Komisja Wsi Budownictwa i Ochrony Środowiska przewodniczyła Pani Małgorzata 

Pasierbska. Obsługę techniczną zdalnego łączenia prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej 

Gminy Lubomierz Michał Pater.   

 Porządek posiedzenia : 

 

1. Analiza wniosków składanych do projektu budżetu na 2021 rok.                                                                  

2. Sprawozdanie z Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów Komediowych w Lubomierzu 2020 r..  

3. Współpraca z organizacjami pozarządowymi.  

4. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.   

5. Sprawy różne.                                                                                            

W posiedzeniu uczestniczy 9 osób, stwierdzono kworum, władne do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Przewodniczący RM Michał Pater – zgłosił zmianę do porządku obrad przez wprowadzenie 

pktu 2 w miejsce pktu 1 tj. „Sprawozdanie z Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów 

Komediowych w Lubomierzu 2020 r., a następnie „Analiza wniosków składanych do projektu 

budżetu na 2021 rok. 
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Radni jednogłośnie przyjęli zmianę porządku obrad (9 głosów za, 0 wstrzymujących,                        

0 przeciwnych). 

  

Ad.1 

 

Sprawozdanie z Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów Komediowych w Lubomierzu 2020 r. 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 1.  

Dyrektor Lubomierskiego Centrum Kultury Bogusław Chrzan – przedsięwzięcie sfinansowane 

w całości przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego.  Podczas Festiwalu nastąpiło 

odsłonięcie 2 tablic w zaułku filmowym, gościliśmy 4 aktorów. Impreza odbyła się w formie 

hybrydowej. Moim zdaniem była to korzystna promocja dla Lubomierza. Materiały dotyczące 

Festiwalu były rozpowszechnione w mass mediach. Pytań dodatkowych nie było. 

Ad.2.  

 

Skarbnik Gminy i Miasta Lubomierz Elżbieta Jaśkiewicz – dokonała analizy wniosków 

składanych do projektu budżetu na 2021 rok. Jeszcze nie wszystkie jednostki złożyły 

materiały wycinkowe. Preliminarze dochodów i wydatków jeszcze wpływają. Sołtysi  

zobowiązani są do przedstawienia w terminie do 30 września 2020 r., natomiast jednostki 

organizacyjne gmin, referaty, Straż Miejska oraz pracownicy merytoryczni zobowiązani są do 

przedstawienia materiałów planistycznych w terminie do 22 października br., więc jeszcze 

termin odległy. 

Radny Marcin Zając – należy zaplanować więcej środków finansowych na OSP oraz na 

remont dróg. 

Radny Tadeusz Andruszków – wskazał na potrzebę remontu bocznej drogi w Pasieczniku i 

mostu (z myślą o wyjeździe rolników z pól i zapewnieniu bezpieczeństwa). 

Burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz Marek Chrabąszcz – zasygnalizował  sytuację w 

Ośrodku Zdrowia. Odbyło się spotkanie z lekarzem Panem Dąbrowskim. Od marca br. punkty 

Ośrodków Zdrowia w Pasieczniku i Pławnej są zamknięte z uwagi na pandemię. Państwo 

Dąbrowscy będą rezygnować z powyższych punktów. Występują problemy kadrowe, są 

problemy z uzyskaniem certyfikatów jakości. Nie widzi problemu, żeby to scentralizować. 

Przewodnicząca KWBiOŚ Małgorzata Pasierbska  - „dla lekarzy może nie ma problemu, 

ale dla mieszkańców/pacjentów jest problem”. Czy nie można byłoby prowadzić w 

dalszym ciągu Ośrodka Zdrowia w Pławnej? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – rozmawiałem z 2 lekarzami, nie są zainteresowani, 

występuje problem kadrowy. Poprosił o interwencje radnych i prowadzenie rozmów we 

własnym zakresie (jeśli ktoś ma znajomych lekarzy). 

Radny Tadeusz Andruszków – należałoby opracować wspólny wniosek w tym temacie i zająć 

się na najbliższej sesji. My radni nie zgadzamy się na taką sytuację. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – możemy pisać wniosek do Państwa Dąbrowskich, ale nie 

wiem, czy możemy liczyć na zmiany. To jest prywatna praktyka lekarska – spółka cywilna. 

Temat pojawiał się w okresie 3 – 4 lat i był rozważany. 
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Radny Marcin Zając – nie wyobrażam sobie takiej sytuacji, zamknięcia placówek w Pławnej i 

w Pasieczniku. Myślę o ludziach starszych. 

Przewodnicząca KWBiOŚ Małgorzata Pasierbska  - zapytała – czy punkt Ośrodka Zdrowia w 

Pławnej nie spełnia warunków jakości? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – w roku ubiegłym Ośrodki Zdrowia w Pławnej i w 

Pasieczniku otrzymali certyfikaty jakości z uwagami, ale w tym roku to już nie przejdzie. 

Radna Anna Mielniczyn – wskazała na potrzebę dokonania remontów dróg. Zostało napisane 

pismo w sprawie remontu drogi w Radoniowie. Pieniądze są wydawane na remonty tych 

samych dróg. Czy nie byłoby dokonanie remontu kapitalnego jednej drogi w roku, a następnie 

kolejne? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – dróg gminnych jest tak dużo, że wykonanie po jednej nie 

udałoby się przeprowadzić. Zamiast płyt, lepiej wykonać asfalt. Rok za chwilę się kończy i 

już nic więcej nie możemy zrobić. 

Radny Marcin Zając – wskazał na ograniczenie wydatków środków finansowych na kluby 

sportowe. 

Ad.3  

Współpraca z organizacjami pozarządowymi. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2. 

 

 

Ad.4.  

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski - omówił projekty uchwał przygotowane na sesję wg 

poniższego: 
-  w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubomierz z organizacjami pozarządowymi                         

i podmiotami, o których mowa w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na 2021 rok”. Program współpracy na rok 2021 wynika z dotychczas wypracowanych zasad 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz z doświadczeń współpracy 

przy realizacji programów w latach poprzednich. Na podstawie art. 5a ust. 1 wyżej opisanej 

ustawy Program został poddany konsultacjom, 
- w sprawie zamiaru likwidacji SZKOŁY POLICEALNEJ DLA DOROSŁYCH w Zespole Szkół 

w Lubomierzu. Wyłącza i likwiduje Szkołę Policealną dla Dorosłych w Lubomierzu wchodzącą w 

skład Zespołu Szkół  w Lubomierzu. Przesłanką do likwidacji Szkoły Policealnej jest to, iż od 2016 

roku nie ma chętnych osób chcących podjąć naukę w w/w szkole. Jest to uchwała porządkowa. 

Przewodnicząca KWBiOŚ Małgorzata Pasierbska  - przedmiotowa uchwała była już 

podejmowana, czy coś poszło nie tak? 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – wówczas Kuratorium nie wyraziło zgody. Najpierw musi 

być podjęta uchwała intencyjna, a następnie właściwa. 
- w sprawie: wprowadzenia Regulaminu „Targowiska Miejskiego w Lubomierzu” oraz ustalenia 

wysokości  stawek dziennych opłaty targowej i zasad  ich pobierania. Najpierw musi być 

podjęta uchwała intencyjna, a następnie właściwa.  W tekście projektu § 1. Określa się zasady i 

tryb korzystania z Targowiska Miejskiego w Lubomierzu w brzmieniu stanowiącym załącznik do nr 1  
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do niniejszej uchwały. Myślę, że poprawniejszą formą będzie  zmiana tego paragrafu na 

§ 1. Przyjmuje się Regulamin „Targowiska Miejskiego w Lubomierzu” w brzmieniu stanowiącym 

załącznik nr 1 do niniejszej uchwały.  

Jedna i druga forma jest prawidłowa (opinia radcy prawnego). W związku z utworzeniem 

targowiska w Lubomierzu zachodzi konieczność kompleksowego uregulowania 

funkcjonowania handlu na tym obiekcie poprzez stworzenie jednolitych i przejrzystych zasad.   

Rada Gminy ustala również wysokość  stawek opłaty targowej oraz sposobu  jej poboru. 

Główny specjalista ds. zamówień publicznych Magda Szymańska - w sprawie wyznaczenia obszaru, 

wielkości i granic Aglomeracji Lubomierz. Do chwili obecnej w obrocie prawnym funkcjonuje 

aglomeracja Lubomierz wyznaczona  rozporządzeniem Wojewody Dolnośląskiego  z dnia 20 września  

w2005 r. sprawie wyznaczenia aglomeracji. Analiza rocznych sprawozdań z realizacji Krajowego 

Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych wykazuje konieczność zaktualizowania 

aglomeracji Lubomierz w zakresie równoważnej liczby mieszkańców w aglomeracji (RLM), 

natomiast weryfikacja istniejącej dotyczącej jej rozbudowy wykazuje konieczność 

zaktualizowania obszaru i granic aglomeracji. 

Aktualizacja obszaru aglomeracji Lubomierz ma polegać na ograniczeniu jego zasięgu poprzez 

odłączenie miejscowości  Milęcice, Oleszna Podgórska, Popielówek, Wojciechów oraz przyłączenie 

miejscowości Janice. Weryfikacja potrzeb gminy w zakresie gospodarki wodno-ściekowej, wykazała, 

że budowa zbiorczego systemu kanalizacyjnego w  Milęcicach, Olesznej Podgórskiej, Popielówku i 

Wojciechowie nie jest możliwa, z uwagi na niewypełnienie wymagania dotyczącego wskaźnika 

koncentracji. 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – czy gmina poniosła koszty za sporządzenie tego dokumentu? 

Główny specjalista ds. zamówień publicznych Magda Szymańska – gmina nie poniosła kosztów 

dodatkowych, gdyż wykonali to pracownicy UGiM Lubomierz. 

Radny Tadeusz Andruszków zapytał  o oznaczenia w § 1. Wyznacza się Aglomerację Lubomierz o 

równoważnej liczbie mieszkańców wynoszącej 2206 RLM z oczyszczalniami ścieków w Lubomierzu 

i Janicach. 

Główny specjalista ds. zamówień publicznych Magda Szymańska – RLM to wielkość zanieczyszczeń 

jednostek z gospodarstw domowych. 

Skarbnik Gminy i Miasta Lubomierz Elżbieta Jaśkiewicz – będzie przygotowany projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu na 2020 r. Przewidywane są przesunięcia środków 

finansowych ze Szkoły Podstawowej w Pławnej 60.000,00 zł, MGOPS – 30.000,00 zł, ZS w 

Lubomierzu – 30.000,00 zł na deficyt Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Lubomierzu. 

Projekt  uchwały jest w trakcie przygotowania, po jego zakończeniu otrzymacie Państwo do 

wiadomości.  

 

Ad.5.  

W sprawach różnych: 
 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – nawiązał do świetlicy w Pławnej, istnieje możliwość 

odnowienia stacji kolejowej. Jest przedsiębiorca zainteresowany. Musimy się spotkać i 

porozmawiać w tym temacie. W akcie notarialnym zostałaby wpisana adnotacja o bezpłatnym 

korzystaniu dla potrzeb Rady Sołeckiej. 

Radny Radosław Chorążyczewski – mogę się spotkać z przedsiębiorcą i dopracować 

szczegóły. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – mężczyzna chce się spotkać  mieszkańcami sołectwa. 
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Przewodnicząca KWBiOŚ Małgorzata Pasierbska  - zapytała o etap budowy Biedronki w 

Pławnej. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – z naszej strony zostało wszystko dokonane. Przedsiębiorca 

złożył wniosek o zezwolenie na budowę i czeka. Jak tylko Starosta Lwówecki wyda decyzję 

pozytywną o budowie,  Podmiot przystąpi do realizacji. 

Główny specjalista ds. zamówień publicznych Magda Szymańska – wpłynął wniosek o zabezpieczenie 

środków finansowych na remont drogi Radomice – Wojciechów. Sprawa dotyczy wcześniejszego 

porozumienia między gminami. Gmina Wleń odcinek drogi po swojej stronie wyremontowała, a 

Gmina Lubomierz – nie. Koszt jest bardzo duży, odcinek 1 km, to rząd 2 mil. zł ( przy dofinansowaniu 

500 – 600 tys. zł. 

Radny Marcin Zając – zwrócił uwagę na konieczność remontu drogi w Popielówku (choćby połowę 

odcinka). 

Przewodnicząca KWBiOŚ Małgorzata Pasierbska – złożyła wniosek w sprawie punktów 

Ośrodków Zdrowia na terenie Sołectwa Pławnej i Pasiecznika o treści: 

„O zwrócenie się do Pana Dąbrowskiego Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej 

„LUBOMED” s.c. siedzibą w Lubomierzu o przywrócenie Ośrodka Zdrowia w Pławnej 

i w Pasieczniku. 

Radni jednogłośnie ((9 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli przedmiotowy 

wniosek. 

Przewodnicząca KWBiOŚ Małgorzata Pasierbska – jako Rada pochylamy się nad tym 

tematem, żeby wyczerpać wszelkie możliwości działań, aby mieć świadomość, że zrobiliśmy 

wszystko, co w naszej mocy. 

 

                                Na tym protokół zakończono. 

 
                                                             Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska   

                                                                                               (-) Małgorzata Pasierbska 

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


